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 Zápisnica z XV. zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 26. 06. 2023 

o 15.07 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

2. Krátka informácia o investíciách (Kovács)  

3. Zabezpečovanie, výkon a kontrola čistoty v mestskej časti Košice-Staré Mesto  

4. Rôzne  

5. Záver 

 

1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 

 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková otvorila zasadnutie Komisie finančnej, 

výstavby a verejného poriadku (ďalej len “komisia”) a ospravedlnila neprítomnosť členov 

komisie P. Hanušina, M. Kopku, prizvaných zástupcov spoločnosti Kosit a p. Blaška                          

zo spoločnosti AVL INVEST s.r.o. Z 8 členov komisie sa zasadnutia zúčastnili 4 členovia. 

Predsedníčka komisie vyzvala na schválenie, zmenu a doplnenie programu. Pozmeňujúce 

a doplňujúce návrhy neboli predložené. 

 

 

2/ Krátka informácia o investíciách  

 

Tajomníčka komisie N. Popovič informovala o aktuálnom stave investícií                                

pre neprítomnosť p. O. Kovácsa.  

 

Rekonštrukcia výťahov (vnútro šachiet a kabíny) v materských školách na ul. Tatranská 

a Zádielska prebehne počas letných prázdnin po dohode na termíne s riaditeľkami škôlok.  

 

V rámci prípravy participatívneho rozpočtu (ďalej len „PP“) na roky 2023 – 2024 prebieha 

dolaďovanie jednotlivých detailov. Návrh na zmenu rozpočtu a návrh VZN budú pripravené  

na zasadnutie komisie a Miestneho zastupiteľstva v septembri 2023. Organizáciu a priebeh PP 

zabezpečí Oddelenie kultúry a PR a Oddelenie rozvoja a investícii v spolupráci so všetkými 

oddeleniami MÚ a stážistami.  
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PD Múzeum Vojtecha Löfflera – po skončení archeologického výskumu sa začne proces 

verejného obstarávania.  

 

UMR – Revitalizácia vnútroblokových priestorov Revitalizácia vnútroblokového priestoru – 

Jilemnického/Jesenná/Československej armády/Zimná, Malá/Vojenská/Belanská/Karpatská, 

Slovenskej jednoty/Alvinczyho/Jakobyho/Tyršovo nábrežie a Tvorivé zariadenia (Löfflerova 

vila) sú v procese prípravy, spracovania verejného obstarávania a výberu projektantov  

(Tvorivé dielne majú vybraného projektanta).  

Prednosta M. Timko doplnil, že mestská časť momentálne čaká na financie z výzvy 

„FAST CARE“ a z dôvodu nízkeho cash flow nebude v súčasnosti realizovať výstavbu 

kontajnerovísk.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

V tomto bode komisia nehlasovala.  

 

3/ Zabezpečovanie, výkon a kontrola čistoty v mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

Predsedníčka Ing. Eva Hulmečíková odovzdala slovo prednostovi M. Timkovi.                        

V priebehu diskusie do rokovacej miestnosti vstúpila poslankyňa M. Galdunová (15.20 hod.). 

 

Prednosta informoval komisiu o počte, harmonograme a náplni práce pracovníkov              

z Bosákovej a Úradu práce, ktorí zabezpečujú čistotu v mestskej časti. Následne vysvetlil 

rajóny v zmysle predložených materiálov, ktoré sa čistia na pravidelnej báze alebo                                 

na požiadanie.  

 

P. Djordjevič poznamenal, že Mestská časť nemá zverenú kompetenciu od mesta a ani 

poskytnuté finančné prostriedky na odstraňovanie odpadu, pričom podotkol potrebu vyčlenenia 

väčšieho balíku financií na odmenu pracovníkov a obstaranie technického zabezpečenia, ktorí 

vykonávajú túto činnosť nad rámec kompetencií. 

 

Predsedníčka udelila slovo veliteľovi Mestskej polície – Stanica Stred M. Trochovi, 

ktorý sumarizoval systém zberu odpadu v Košiciach, najmä v centrálnej mestskej zóne. 

Zdôraznil,  že MsP môže riešiť priestupky objasňovaním len v blokovom konaní – bloková 

pokuta a zodpovedá za to správca bytového domu ak sa jedná o fyzickú osobu. Ak sa jedná 

o právnickú osobu (napr. prevádzka), mestská polícia postupuje podozrenie Okresnému úradu, 
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oddeleniu životného prostredia nakoľko v danej veci mestská polícia nemá oprávnenie jednať 

resp. danú vec prešetrovať. Okresný úrad môže vyrubiť pokutu vo výške cca 1 000 €.  

 

Uznesenie č. 1/26-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto odporúča svojím členom a pracovníkom MÚ pripraviť na zasadnutie 

komisie v septembri 2023 podnety na zlepšenie čistoty a nakladania s odpadmi ako iniciatívny 

materiál na rokovanie zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

4/ Rôzne 

 

A.  

Starosta I. Petrovčik informoval o možnosti zapojenia sa do existujúcich a plánovaných 

výziev o NFP z Plánu obnovy zamerané na obnovu verejných historických budov.  

 

Predsedníčka E. Hulmečíková poukázala na zaťaženosť rozpočtu, nedostatočné 

finančné krytie nových projektov a odporúča MÚ priorizovať projekty, ktoré sú aktuálne 

dôležité.  

 

B.  

Prednosta M. Timko informoval a ospravedlnil neprítomnosť zástupcov spoločnosti 

AVL Invest s.r.o. p. Marcina a p. Blaška z dôvodu pracovných povinností. Taktiež informoval 

o tom, že firma má na ÚHA projekt na schválenie a  sú si vedomí stavu pozemku na Haviarskej, 

uvedú pozemok do vyhovujúceho stavu (pokosia) a budú sa pravidelne starať o predmetný 

pozemok.  

 

Ďalej informoval o podchode Park Angelinum – pán Rimaj je ochotný realizovať maľbu 

v cene 200 € (z rozpočtu mestskej časti). Vedúca oddelenia vonkajšej a vnútornej správy                     

E. Palkóová doplnila, že po rozhovore so žiadateľkou, chcú žiadatelia revitalizovať podchod                    

aj bez prípadnej finančnej pomoci mestskej časti.  
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5/ Záver 

 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková poďakovala za účasť a ukončila 

zasadnutie komisie o 17.00 hod. Najbližšie zasadnutie komisie sa uskutoční po skončení 

dovolenkového obdobia počas letných mesiacov.  

 

 

 

 

V Košiciach dňa 26. júna 2023                                                     Ing. Eva Hulmečíková, v. r.                                                                    

                          predsedníčka  komisie     

 

Zapísala: 

Bc. Nikola Popovič  

tajomníčka komisie 


